
Verslag van de  ledenvergadering van de Dorpscooperatie, samen met het bestuur van 
Vitaliteitscooperatie America Left op donderdag 24 februari 20 uur in Aan de Brug.  
 
Aanwezig namens:  
Perdsvottenbuurt:  Leo G en Mark W, 
Vervoer in America: - Ans G 
Samen creatief: - Marianne P 
Computerclub America - afgemeld 
AED America: - Peter H 
Koersballen: - Fien Sw.  
Eetpunt - Mien C 
De Hoeskamer – Margaret V 
Duofiets - America Hay M 
Leden van DCA: Geert V 
Kienen voor Ouderen – Til H 
Repaircafe - afgemeld 
Bestuur van America Left – Sander S en Peter vd C (Kelly K is verhinderd)  
Bestuur DCA - Jac T, Hay M, Ger V 
 
Op de agenda staan  

1. Opening door Jac Thijssen 
2. Berichten van verhindering: Marco Hesp Computerclub, Joop Geurts - Repaircafe 
3. Informatie voor Jaarverslag 2021 – De vraag aan alle activiteiten om kort te omschrijven wat 

er zoal gedaan is door jullie in 2021. Ondanks dat er door corona niet zoveel activiteiten zijn 
ontplooid, toch graag dit verslag. Een paar verslagen missen we nog: deze kunnen naar Hay 
Mulders via mail.. Koersbal en Kienen voor Ouderen missen we nog. Graag zsm doorgeven.  
 

4. Opstart van activiteiten door de diverse activiteiten. Stand van zaken. 

• Perdsvottenbuurt – Groenonderhoud in de buurt (opbrengst komt ten goede aan de buurt), 
AED apparaat is 2e initiatief. Mooi dat dit lukt. DCA is rechtspersoon 

• Vervoer in America – lang rustig geweest, begint nu weer wat te lopen, nog lang niet op 
niveau van voor corona, subsidie-aanvraag voor komende 5 jaar is weg naar de Provincie 

• Samen creatief – zijn weer volop opgestart, ca 10 personen nemen actief deel. 

• Computerclub America - onbekend 

• AED America – 1 x per jaar AED cursus en reanimatie – deelname ca 40 personen, nieuwe 
cursus in mei – juni 2022, gemeente dekt de kosten 

• Koersballen – de groep is uiteindelijk ongeveer gehalveerd. Nu 18 deelnemers, onlangs weer 
opgestart 

• Eetpunt – noodkreet ivm te weinig deelnemers. Ze moeten eigenlijk ruim boven de 10 
deelnemers hebben om het nog rendabel te laten zijn voor de kok.  

• De Hoeskamer – aantal deelnemers is gegroeid, pas ook weer opgestart 2x per week. Ook 
deelnemers uit Griendtsveen. Regelmatig combinatie met Zonnebloem America.  

• Duofiets America – zeer goede start gehad, afhankelijk van het weer is de fiets vaak 
onderweg.  

• Kienen voor Ouderen – te weinig kieners, ondersteuning van DCA om door te starten kwam 
goed van pas.  

• Repaircafe – afgelopen jaar 1 keer actief geweest, in maart starten we weer op.  

• Geert Vogelzangs namens Aan de Brug: Bestuurders vinden blijft lastig, door het ontbreken 
van horeca financieel lastig, Per 1-11-2021 zijn de huren geïndexeerd.  – Dit geeft wat meer 
lucht, in juni komt er duidelijkheid over wat er met de huren gebeurt, ev. te nemen 
energiemaatregelen (o.a. via Provincie),  



• Bestuur van America Left – Sander en Peter stellen zich voor en geven kort aan hoe de vlag 
erbij hangt bij America Left.  
 

5. Financieel overzicht 2021 door Jac. A.d.h.v. de financiële overzichten krijgen we een inzage 
in de financiële stand van zaken. Subsidies zijn aangevraagd en binnengekomen voor de 
Hoeskamer, voor Vervoer in America en voor Samen creatief. De overige activiteiten vragen 
een bijdrage om alles te bekostigen. De clubjes, die het meeste geld hebben doen mee aan 
de solidariteitsbijdrage voor de DCA. Zo helpen we elkaar.  

 
6. Toekomst DCA. Er ligt nu een voorstel om de DCA onder de Vitaliteitscooperatie America Left 

onder te brengen. Er zijn enkele bestuurders van America Left aanwezig zijn om hier 
afspraken over te maken.  
 
Het is nog niet van alle activiteiten bekend of ze mee willen gaan naar America Left. Samen 
creatief gaat wel mee. Koersbal vergadert volgende week. Dit willen we uiteraard wel graag 
heel snel  weten. Op 28-10-2021 heeft de rest ingestemd.  
Op grond van het bepaalde in de statuten kan America Left niet als rechtspersoon het 
bestuur worden van DCA. De individuele bestuurders van America Left wel. De 3 huidige 
bestuurders van America Left (Kelly Kusters, Sander Staaks en Peter vd Coelen) worden dus 
z.s.m. bestuurders van DCA. Hay Mulders is nu nog bestuurder (secrt.) van DCA en Ger 
Vervoort bestuurslid. Zij blijven in de overgangsperiode nog zitten.  
Op korte termijn zullen de zaken overgedragen worden, met name de financiën moeten 
geregeld zijn en blijven. Jac Thijssen en Peter pakken dit samen op. Er is nog iemand 
gevraagd om te assisteren. Dit zal waarschijnlijk doorgaan. Jac blijft tot nader order nog 
financiën doen. Als dit wijzigt wordt dit doorgegeven aan de diverse onderdelen van DCA.  
Het e.e.a. zal binnenkort geregeld worden bij de Kamer van Koophandel.  

 
7. Rondvraag  

- De vraag van Fien Swinkels over de huur van Aan de Brug wordt door Geert toegelicht.  
- Hay Mulders bedankt namens de aanwezigen  Jac Thijssen voor zijn geweldige inzet in de 

afgelopen jaren voor de DCA. Ongewild is deze periode langer geweest dan gepland. Fijn 
dat Jac deze kar toch is blijven trekken. Zeker fijn dat we nu toch een oplossing gevonden 
hebben om de continuïteit te waarborgen. Hay zorgt voor een mooie bos bloemen en zal 
deze bij Jac afgeven. De waardering voor het vele werk wordt onderstreept door een 
welverdiend applaus.   
 

8. sluiting door Jac. 
 
Verslag: Hay Mulders  
 


